
 
  

Dagsorden til Skolebestyrelses-møde d. 28/6 – 2021 kl. 17.00-19.30 

 
Deltagere: Anette Brøndum, Christian Madsen, Trine Dalby, Morten J. Hansen, Susanne Bundgaard, 
Kenneth V. Jeppesen og Charlotte Kiellberg. 
 

Forplejning: Skolen sørger for smørrebrød  

Afbud: Dorthe G. Larsen og Hanne List 

Ordstyrer: Anette Brøndum 
Referent: KVJ                                                                                                                              
 

 
1. Velkomst v. formanden  

 
 

 
2. Sidste skoledag 

Sidsteskoledag 
 
 

Referat 
 

Sidste skoledag 9 kl. 
 
1) 
8z havde forældremøde, hvor et af punkterne var druk.  
Det bliver fortalt hjemme, ok at der efter sigende skulle have været alkohol involveret sidste skoledag. 
 
Vi aftaler, at det fremover vil være hjemsendelsesgrundlag, hvis alkoholen medbringes til sidste skoledag og 
helt generelt i skolen. 
 
2) 
Der har været en forældrehenvendelse vedr. nomineringer til sidste skoledag, hvor der var antydninger af 
seksuelle undertoner og drillende ord.  
Skolebestyrelsen anbefaler, at vi ændrer på konceptet. 
Vi aftaler at ændre på konceptet til næste år. 
 
 

 
       3.  Orientering fra ledelsen. 
               Skoleleder CK 

Corona 
Viceskoleleder proces 
Medarbejder information 

 



 
  

 

Referat: 

 
Corona 
Vi fortsætter med at have fokus på de gode ting i den periode, vi har været igennem. 
Vi ser mange tendenser, som vi skal tage med videre. 
Vi fortsætter med have fokus på hygiejne og test efter sommerferien 
 
Viceskolelederproces: 
Vi har tilbudt en kandidat en stilling til ansættelse 1. august. 
Vi melder navn ud i velkomstmail til august. 
Medarbejderinformation: 
 
Vi har brug for at ansætte to lærere med matematikkompetencer, da en lærer har sagt op pr. 1.august 
2021.  
 

4. Skoledage  
§16b og 16d 
 
        

Referat: 

 
Drøftelse af kortere skoledage: 
 
Vi har brug for at drøfte, hvorvidt vi i det kommende skoleår skal reducere skoledagene og i stedet bruge 
ressourcerne til 2-voksentimer til støtte i undervisningen i stedet. 
 
Vi vil bl.a. prioritere turboforløb i forhold til at løfte elever med den højeste faglighed. Dertil skal 2-
voksentimerne understøtte undervisningen for flere elever på årgangene. 
 

5. Økonomi og budget 
 

Referat: 

 
Vi har indmeldt et forventet overskud på 90.000,- til det forventede regnskab  
 

6. Evt. 

Referat: 

Susanne har meddelt at det er hendes sidste skolebestyrelsesmøde. 
Katja indtræder i stedet. 
 

 


